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PROTOKÓŁ Nr 8/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 2 marca 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty /wszyscy obecni/, 
b/ Anna Pietrzak - Dyrektor GOK-u, 
c/ Krystyna Szustak - Kierownik OPS-u. 
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 4. Funkcjonowanie GOK. 
 5.  Wypoczynek zimowy dzieci i młodzieży. 
 6. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto 
protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 4. 
 
 Pani Dyrektor Anna Pietrzak zapoznała członków Komisji ze swoimi planami, 
dotyczącymi funkcjonowania GOK na terenie ca łej gminy. 
Stwierdziła z żalem, że musi zweryfikować swoje plany i pomysły, gdyz wszystko 
kosztuje, a jak zdążyła się zorientować budżet GOK-u i gminy jest skromny. 
Członkowie Komisji są zaniepokojeni faktem, iż Pani Dyrektor po rozmowie 
z P. Wójtem i P. Skarbnikiem, będzie musiała zrezygnować z imprez, inwestycji, 
które już zostały wygrane w wielu projektach, gdyż gminy nie stać na wkład własny. 
Zwrócono Jej uwagę, że nie było uzgodnień Gmina-GOK co do wkładu własnego. 
E.Fryckowska zapytała o osoby zatrudnione w GOK-u i świetlicach. Czy Pani 
Dyrektor przeanalizowała sytuację? Uzyskaliśmy informację, że być może trzeba 
pomyśleć nad innym zatrudnieniem osób prowadzących świetlice. 
Pani Dyrektor przedstawi ła swoje pomysły na najbliższy okres.  
Podjęto następujące zagadnienia: 
1. Uniwersytet Trzeciego Wieku. 
Uzyskaliśmy informację, że przeszkodą są tu finanse, gdyż grupa osób starszych 
skupionych wokół GOK-u musiałaby wnieść jakieś opłaty- stawiono opór temu. 
2. Nordic Walking- przy współdziałaniu z Komisją Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych można próbować “rozkręcić” tę inicjatywę. 
3. Sprawa majątku GOK-u. Brak spisów, ksiąg. Radna B Stachowicz i M.Mnich pytali, 
czyja to wina? Czy poprzednich pani Dyrektorek? Jak przejmowano maj ątek? 
Przewodnicząca E.Fryckowska zauważyła, że skoro tak sprawa wygląda, obecna 
Dyrektor powinna zarządzić spis z natury, zobowiązać wszystkie panie zatrudnione 
w świetlicach do przeprowadzenia inwentaryzacji, bo tylko tak dowiemy si ę, czym 
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naprawdę dysponujemy. 
4. Olimpiada sportowa- ma objąć całą gminę, trwać rok, finał w uroczystej formie. 
5. Współpraca GOK-u ze szkołami. 
6. Święto Ryby. 
7. Projekty do realizacji. 
8. Zatrudnienie. 
9. Plan imprez kulturalnych- finansowanie. 
Ustalono, że Plan imprez zostanie przeanalizowany i poprawiony na kolejnym 
posiedzeniu Komisji, na które również zostanie zaproszona Pani Dyrektor A.Pietrzak. 
Pani Przewodnicząca E.Fryckowska zapewniła P.Dyrektor GOK-u, że ma pełne 
poparcie Komisji w swoich działaniach. Będziemy Ją wspierać, pomagać, wspólnie 
wypracowywać pewne działania. 
 
Ad. 5. 
  
 Pani Kierownik OPS-u zapoznała Komisję ze sprawozdaniem ogólnym 
dotyczącym wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży (w załączeniu). Radna 
B.Stachowicz zapytała, czy świetlice mogą się również zwracać o dofinansowanie? 
Otrzymała informacje, że tak, poprzez P.Dyrektor GOK-u, ale trzeba pamiętać, 
że finanse są ograniczone. 
 
Ad. 6. 
 
1. Radna B.Stachowicz zapytała, czy możemy poznac kwoty jakie wydatkowano na 
poszczególne świetlice w minionym roku? 
Przewodnicząca E.Fryckowska odpowiedziała, że poprosi Panią Dyrektor GOK-u 
A.Pietrzak, aby na kolejne spotkanie przygotowa ła taką informację. 
2. Powrócono do dyskusji na temat funkcjonowania oświaty na terenie gminy. 
Radna I.Tabaka zwróciła uwagę na brak wystarczających informacji. Radny M.Mnich 
stwierdził, że jemu również nie podoba się działanie władz w tej kwestii. 
Przewodnicząca E.Fryckowska zwróciła uwagę, że trzeba wziąć pod uwagę, 
że obligują nas nieprzekraczalne terminy. 
Stwierdziła, że jej również nikt nie poinformował o spotkaniu, jakie odbyło się 
w Borzęcinie. To, że się tam znalazła i mogła wysłuchać głosu rodziców, to tylko 
dzięki telefonowi od rodzica z Borzęcina, który do niej bezpośrednio się zwrócił. 
Obawia się, że rodzice spełnia swe obietnice, a to uderzy  w budżet gminy. 
Radny M.Mnich zapytał, czy zauważyliśmy, że z chwilą zmiany obwodów, Dyrektor 
I.Warkocka będzie wnioskowała o dodatkowe etaty (np. wicedyrektora). Radne 
I.Tabaka, B.Stachowicz stwierdziły, że przecież nie zwiększy to jej liczby oddziałów, 
a sytuację będzie miała identyczną, jak Dyrektor G.Konkel w Motarzynie. 
Komisja jednogłośnie stwierdziła, że nie da jej przyzwolenia na takie dzia łania. 
Przewodnicząca E.Fryckowska zapoznała Komisję z konsekwencjami, jakie będzie 
niosła zmiana obwodów, np.: 
- utrata części subwencji, 
- utrata środków z projektu unijnego, którym objęte są również dzieci w Borzęcinie 
(3 koła, zajęcia dodatkowe)- pieniądze będzie trzeba zwrócić do Urzędu 
Marszałkowskiego, 
- zwolnienia nauczycieli i pracowników obs ługi, 
- realna groźba, że w Borzęcinie nie będzie również grup przedszkolnych, bo rodzice 
deklarują, że poślą dzieci do innych miejscowości. 

 



 

 3

Radna I.Tabaka stwierdzi ła, że trzeba wybrać mniejsze zło: albo zwolnienia kilku 
osób, albo kilkunastu przy ewentualnej likwidacji Gogolewa.  
Przewodnicząca E.Fryckowska zapytała, ąle dlaczego tym złem mają być osoby 
zatrudnione obecnie w Borzęcinie i Dębnicy (którą również to dotknie w następnych 
latach)? 
3. Przewodnicząca E.Fryckowska zapoznała członków Komisji z pismami, które 
wpłynęły od Pana Wójta, a które są również skierowane do wiadomości Komisji 
Kultury i Oświaty: 
a/ Stanowisko ZOZNP w sprawie zmian obwodów szkolnych (w za łączeniu). 
b/ Wniosek ZOZNP w sprawie pracowników administracji i obs ługi placówek 
oświatowych (w załączeniu). 
c/ Pismo P. Anny Wachowskiej w sprawie odpowiedzi udzielonej Jej przez P.Wójta 
na poprzednie pismo. 
 
Przewodnicząca E.Fryckowska zapoznała również Komisję z protokołem ze 
spotkania z rodzicami w Borzęcinie (w załączeniu). 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

Protokołowała:        Przewodnicząca 
Beata Sowińska             Komisji Kultury i Oświaty 

 
               Elżbieta Fryckowska 

 


